

FOREIGN OFFICE  
53 Bonn 1, Postfach 1148

Mr  
Prof. A. Achenbach  
Principality of Sealand

Department of Foreign Affairs  
c/o Lütticher Straße, Haus Straet, B

4841 Henri Chappelle

Your Message from	My Sign	Tel.:	Bonn
18.10.76	303-321.00-PAP	02221-17-2651	21.10 78

Re: Island States of the South Pacific  
Specifically: Addresses

Re: Your correspondence of October 18, 1976

Dear Professor

The Foreign Office confirms with thanks your letter above and answers your inquiry as follows:

1. It is sufficient in correspondence with the Fiji Islands, the Republic of Nauru, the Kingdom of Tonga and Western Samoa to state Ministry of Foreign Affairs as well as the capital.
2. We are unable to ascertain the addresses of the High Commissions of these Island States in London here, since we do not have access to a list of Diplomatic Missions in London and that we cannot make phone calls between here and London.

We only know the telephone number of the Tonga High Commission in London:  
8393287

With our best regards

By proxy

(Dr. Ernst)

AUSWÄRTIGES AMT

Postfach 1148

Herrn

Prof. A. Schmalbach  
Principality of Swaland  
Department of Foreign Affairs  
c/o Lütticher Str. Haus Straet, B  
4841 Bongi Chapelle

(Bitte bei Antwort angeben)

Ihre Zeichen und Nachricht vom  
18.10.76

Mein Zeichen  
303-321.00-PAP

Durchwahl-Nr.  
(0 22 71) 17-2651

Bonn den 21.10

Betreff Inselstaaten des Südpazifik;  
hier: Anschriften

Bezug: Ihr Schreiben vom 18.10.1976

Sehr geehrter Herr Professor,

dankend bestätigt das Auswärtige Amt Ihr o.a. Schreiben und teilt Ihnen auf Ihre Anfragen mit:

1. Es ist ausreichend, im Schriftwechsel mit Fiji Islands, Republic of Nauru, Kingdom of Tonga und Western Samoa jeweils Ministry of Foreign Affairs und die Hauptstadt anzuführen.

2. Die Anschriften der High Commissions dieser Inselstaaten und dies in London lassen sich hier nicht ermitteln, da uns kein Verzeichnis der diplomatischen Vertretungen in London zugänglich ist und dieserhalb Telefongespräche von hier mit London nicht geführt werden können.

Uns ist lediglich die Telefonnummer der Tonga High Commission in London bekannt: 8393287

Mit vorzüglicher Hochachtung

Im Auftrag

*Ernst*  
(Dr. Ernst)